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This book presents a new perspective on attempts by the contemporary Chinese
government to transform the diverse conditions found in countless rural villages into
what the state’s social welfare program deems “socialist new villages.” Lili Lai
argues that an ethnographic focus on the specifics of village life can help destabilize
China’s persistent rural-urban divide and help contribute to more effective welfare
intervention to improve health and hygienic conditions of village life.
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评论

卫生是空间界限与生命政治的表征，“文化/素质”是霸权话语及其行动再造的再现，
治理术在其中不是铁板一块，而是作为一种社会力量同人们在日常生活中的各种行动、
认知和记忆不断相遇（在Massumi或Latour意义上），生成（becoming，D&G）了内
在社会性（immanent
sociality），此过程最终使得日常生活中的各种要件也处在了“无限的运动”之中（比
如生活方式的变迁），春鸟秋虫自作声，本质主义要不得。而uncanny大概是某种政治
隐喻（手动滑稽）。
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